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 מיכאל פורר. ,משה ישרוף, פנינית אברך חברוני, אהרן צוקר, אילן יעיש, בנימין אקמן: נוכחים

 )תחליף את מר דב גילאור שהתפטר אך טרם נתקבלה כתב מינוי( ציונה שרוני :אורחת

 מאור ברגר.רו"ח  :מוזמן
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 עדכוני יו"ר. 2

 בכוונת  .ת הארנונהגבייבנושא עדכנה על השתתפותה היום בדיון במועצה פנינית  .א

 .2020-לגבות ישירות מהתושבים בהמועצה 

טענו שעדיף אז אך הישובים  ,המועצה שקלה להוציא את הגבייה לחברה חיצונית ב. 

 .כפי שהיה עד כה ישובאחריות הבזאת להשאיר 

הערכת  לבחינת אחוזי הגבייה למולרו"ח בדקו על ידי ינבחרנו להיות בין הישובים שי ג. 

 מועצה.יה ישירה על ידי הגבי  100% יעילות של

למנות  גילאור הודיע על התפטרותו מהועד. הוא הופנה ליידע את המועצה ובקשה דב  ד.

קבלת כתב מינוי מהמועצה ציונה לא תוכל לעד  . הגב' ציונה שרוני –ברשימתם  2לועד את מספר 

 להשתתף בהצבעות.

תודה רבה לדב על שנים רבות של עשייה כחבר ועד ואנו מקווים שימשיך לתרום ליישוב  ה.

 . ה רשמיתאחרי קבלת כתב המינוי נוציא הודעבדרכים אחרות. 

 תוהבעייתיוגף תאום ובקרה במועצה הבין את חילוקי הדעות בוועד מנהל א -נעמן ביבי  ו.

 רכינעמן הבהיר כי המועצה תלך יחד עם הישוב לפי הבנת הישוב את צ  בנושא הקמת בית חב"ד.

 .כפי שהוחלט עמו בביקורו בישיבה הקודמת נעמן  יעיין בהסכם ויעדכן  .התושבים

 

 רו"ח מאור ברגר 2018הצגת מאזן . 3

 של היישוב. 2018לרו"ח מאור ברגר שהגיע להציג ולהסביר את מאזן  תודהא. 

במהלך הישיבה חברי הועד שאלו שאלות והתייעצו עם רואה החשבון בנוגע להתנהלות כלכלית ב. 

 על ידי הועד הנוכחי. 2019-קודמת של היישוב והשינויים שבוצעו ב

על מנת לוודא התנהלות  –יטחון מים וב –ג. התקיים דיון מעמיק בנושא החשבונות הסגורים 

 תקינה.

 ד. מאור הציג את המתווה החדש של הדו"ח שיצר משרד הפנים אותו נדרשים אנו להגיש.

 .להגשה למועצה אחד פה אושר 2018 מאזןה. 

 



 

 עדכוני וועדות .4 

 ועדת נוער .4.1

 המיסים.סך מ 80%-כנגבו  בשלב זה .כולם מוזמנים -שבת ארגון  ,א.  השבת

 .לפעילות חבריא ב במוצאי שבת בסוד נוער גניקיבלנו התחייבות גני להשלמת סב. 

שעה . החל מעבור הנוער ותאת אולם הספורט למוצאי שבת מבקשיםהחורף שעון ג. בתקופת 

. צריך לבדוק למי שעות בנים( 1.5שעות בנות ולאחריו  1.5) שעות 3משך אחרי צאת שבת ל

הנוער שיאושר על לפיקוח יהיה נציג מ ,הבאה . במקום אבימחויבים כעת. מבקש להתחיל משבת 

 . ידי אבי וועדת ספורט

  

 הועדת שפ" 4.2

 3יעביר ₪.  13,870מיידי על סך לביצוע מפורטת )מצורפת לפרוטוקול( העביר תוכנית א. בנג'י 

 . התוכנית אושרה.על כל פריט שנדרש הצעות מחיר

 

 . דכוני מנהל הישובע .5

מציע  בנק אוצר החייל. 133242המים חשבון למורשי חתימה של הועד המקומי א. יש לעדכן את 

 כדלהלן:

 פנינית אברך חברוני . 1

 אהרן צוקר . 2

 מיכאל פורר . 3

 שאינם מפורטים לעיל.קיימים להוריד מורשי חתימה ב. יש 

 ג. ההצעה אושרה.

 

 

 מיכאל פורר רשם: 

 


